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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2017/18:415 Statistik om kusingifte

I dag saknas relevant statistik för hur vanligt förekommande det är med 
äktenskap mellan kusiner. Eftersom statistiken saknas är det svårt att bedriva 
forskning eller göra undersökningar på området. Detta har tidigare påtalats av 
socialdemokratiska ledamöter under den tid som regeringsunderlaget bestod av 
partier från Alliansen. Man skulle därför kunna tro att statistik skulle börja 
föras av en ny regering som har ett socialistiskt stöd, men så verkar inte vara 
fallet. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Avser statsrådet och regeringen att agera för förbättrad statistik om äktenskap 
mellan kusiner och i så fall på vilket sätt?

………………………………………

Jonas Millard (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-06
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00


